
Øvrevoll Hosle IL 
Fotballstyret 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 7.sept 2022 kl 19.30-22.00 

på klubbhuset 

 

Innkalt; Per Bryng, Tom Brinck-Mortensen, Jannicke Trygg Kleppestad, Bjørn Frode Strand 

 

Innmeldt fravær;  

 

 

Saksnr Sak Ansvarlig Tid (est) 

1 Godkjenning av innkalling og forrige referat 

 

BF 5 min 

2 Fast sak; Status økonomi 

- Regnskapsrapport per 31.06.22 

- Treningsavgifter 2023 

- Budsjett 2023 

- Personal 2023 

- Overføring til toppfotball 

 

Tom/BF 60 min  

3 Fast sak; Info fra møter i HS, IU, AU ol 

- Møte i IU 1.9. Protokoll sendt ut.  

 

Jannicke/BF 15 min  

4 

 

Strategiprosessen 

- Følge opp siste versjon 

- Videre arbeid 

BF/Per 15 min 

5 Marked 

- Arenareklame 

- Drakter 

BF/Tom 15 min 

6 Frivillige 

-  

Tom/BF 15 min 

7  Treningsleir – ØHIL ungdom drar samlet et sted 

 

BF 15 min 

8 

 

Eventuelt BF 10 min 

    

    
 

Neste møter:  
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 7.sept 2022 
Saksnummer 4-01 
Saksbehandler Tom 
Type sak Beslutning 
Saksnavn Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte 
Bakgrunn:  
 
  
Vedtak  

 
Styret godkjente innkallingen. 

Referatet fra møtet 26.04.22 ble godkjent. 

 
Styrets bemerkninger: 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 7. sept 2022 
Saksnummer 4-02 
Saksbehandler Tom/BF 
Type sak Orientering og beslutning 
Saksnavn Status økonomi 

Bakgrunn:  
- Regnskapsrapport per 31.06.22 

- Treningsavgifter 2023 

- Budsjett 2023 

- Personal 2023 

- Overføring til toppfotball 

 

Regnskap per 31.06.22: 

Fotball ligger foran budsjett pr Q2. Inntektene fra treningsavgiftene ser ut til å bli noe lavere enn 

budsjettert på årsbasis, men dette kompenseres med reduserte lønnskostnader.  

 

Treningsavgifter 2023:  

Det vurderes å heve vinteravgiften for å reflektere klubbens kostnader knyttet til vinterdrift. Dette 

følges opp inn mot neste styremøte.  

 

Budsjett 2023:  

Budsjettet er påbegynt, og arbeidet fortsetter inn mot neste styremøte. Styret gir sportssjef adgang til å 

forlenge de vi allerede har i fotballavdelingen.  

 

Toppfotball 

Vi må ha en dialog med toppfotballstyre med tanke på tilskuddet for kommende år.  

 
Styrets bemerkninger 

 

Styret ønsker at det jobbes med en årsprognose som grunnlag frem mot arbeidet med neste års 

budsjett. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 7.sept 2022 
Saksnummer 4-03 
Saksbehandler diverse 
Type sak Orientering 
Saksnavn Info fra møter i HS, IU, AU ol 

Bakgrunn: 
HS 

Ikke noe nytt som berører fotball.  

 

Anlegg 

Ny kunstgressbane på Eikeli vgs er klar til bruk. Hosle idrettspark nærmer seg fullført og kan tas i bruk 

for trening. 

  

Idrettsutvalget 

Idrettsutvalget hadde møte 1.9. Et av temaene var sportslige planer. Begrepet er endret til sportslig 

rammeverk, og ingen idretter hadde forslag om endringer.  

Styrets bemerkninger 
 

Styret tok informasjonen til etterretning. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 7.sept 2022 
Saksnummer 4-04 
Saksbehandler BF 
Type sak Beslutning/diskusjon 

Saksnavn Strategi og Toppfotball 

Bakgrunn:  
 

Styret har gjennomgått siste versjon etter møtet med styret i toppfotball i august. I siste utkast har 

vi forsøkt å fusjonere alt på tema og overskriftene angir hvem det gjelder for. Det er ikke foreslått 

ny tekst noe sted - kun flyttet rundt. 

 

 

 

Styrets bemerkninger 

 
  Styret sender over utkastet til toppfotball for å forankre målsettingene. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 7.sept 2022 
Saksnummer 4-05 
Saksbehandler BF 
Type sak Orientering 
Saksnavn Marked 
Bakgrunn:  

 

Arenareklame  

Utsatt og følges opp på mail før neste styremøte.  

Alle skiltreklamer går ut i 2022, og vi ønsker å fornye alle disse. BF sender styret oversikt over 

alle bedrifter vi har avtale med, slik at styret kan følge det opp.  

 

Drakter 

Må bestilles i høst 

 

 

 

 

 
Styrets bemerkninger 
 

Sakene må følges opp på neste styremøte. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 7.sept 2022 
Saksnummer 4-06 
Saksbehandler BF 
Type sak Orientering 
Saksnavn Frivillige 

 
Bakgrunn:  

 

Vi ønsker å få opp mengden frivillighet. Det krever mer av oss som klubb. Vi må bli bedre på å 

involvere foreldre rundt lagsstrukturen og legge inn frivillige oppgaver i årskullet.  

 

Når lagene går fra barnefotball til ungdomsfotball, skal vi ta med engasjementet over til 

ungdomsfotballen ved at foreldretrenere blir med videre som trenere. Dette skjer kombinert med at en 

trener fra klubben har ansvar for kullet.  

 

Markedsarbeid og arrangement er noe administrasjonen gjerne ser at frivilligheten tar et større 

eierskap i.  

 
 
 

Styrets bemerkninger 
 

Styret ønsker at administrasjonen tydelig kommuniserer et ønske om at foreldre blir med inn i 

ungdomsfotballen i ulike roller, herunder trenerrollen. Det samme gjelder øvrige roller rundt lagene 

som det er ønskelig at frivillige bidrar rundt. Disse rollene bør tydeliggjøres, kommuniseres på forhånd 

og være tema for høstens foreldremøter. Ansvar; BF 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 7.sept 2022 
Saksnummer 4-07 
Saksbehandler BF 
Type sak Diskusjon 
Saksnavn Felles treningsleir 
 

Bakgrunn 

Vi har vurdert å dra med hele ungdomsavdelingen på treningsleir. Dersom det skal være aktuelt må det 

legges til rette for i god tid og alle som ønsker det bør få muligheten til å jobbe dugnad for å skaffe 

inntekter.  

Enighet om at slike turer er opplevelser og skaper minner for livet.   

 
 

Styrets bemerkninger 
 

Styret er opptatt av å skape gode opplevelser, samt lage et tilbud hvor alle som ønsker kan delta. 

Dette kan bl a muliggjøres ved at det legges opp til inntektsgivende dugnadsarbeid for de som 

ønsker det slik at terskelen for å bli med blir lavest mulig. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 7.sept 2022 
Saksnummer 4-08 
Saksbehandler  
Type sak Diskusjon 
Saksnavn Eventuelt 
Bakgrunn:  
 
 
 
 
 

Styrets bemerkninger 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


